



فودكو القابضة ش.م.ع.
Foodco Holding P.J.S.C.

19 /س.ا.ت.م./309

2019/08/06

فودكو القابضة ش.م.ع.

ص ب: ٢٣٧٨ أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

تلفون: ٠٠٩٧١ ٢ ٦٧٣١٠٠٠

فاكس: ٠٠٩٧١ ٢ ٦٧٣٢١٠٠

Foodco Holding P.J.S.C.

P O Box 2378 Abu Dhabi

United Arab Emirates

Tel: 00971 2 6731000

Fax: 00971 2 6732100

Email: foodco@foodcouae.com

Website: www.foodco-uae.com

Mr. Saif Sayah Al Mansouri
Head of Listed Companies
Department
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد / سيف صياح المنصوري
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية

The Board of Directors has held its meeting No. 2/2019 on Monday 05/08/2019 at 1:00 pm, and the results were as follows:

نفيدكم علماً بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه رقم 2019/4 اليوم الاثنين الموافق 2019/08/05 الساعة الواحدة ظهراً وكانت نتائجه كما يلي:

1. The previous minutes of meeting has been signed
2. Financial Statement of the period ended 30/06/2019 has been discussed and approved.

1. تم الاطلاع على محضر الاجتماع السابق وتوقيعه.

2. تم اعتماد على البيانات المالية للفترة المنتهية في 2019/06/30.

- Net Losses for six months ended 30/06/2019 AED 39,885 million, compared to AED 48,576 million for the same period of 2018.
- Revenue for trading increased from 149,224 million to 187,583 Million (25.7% growth compared to the same period of 2018)
- Profit from trading activities and Real Estate increased from 166,948 million to 205,560million (23% growth compared to the same period of 2018)

- بلغت خسائر الستة أشهر المنتهية في 2019/06/30 39,885 مليون درهم مقارنة ببيع مقداره 48,577 مليون درهم لنفس الفترة من العام 2018.

- ارتفعت إيرادات النشاط التجاري من 149,224 مليون درهم الى 187,583 مليون درهم أي بواقع 25.7% مقارنة بنفس الفترة من العام 2018.

- ارتفعت أرباح الشركة من النشاط التجاري والعقاري من 166,948 مليون الى 205,560 مليون، أي بواقع 23% مقارنة بنفس الفترة من العام 2018.

Kind Regards.

وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير



Copy to:
Dr. Obaid Saif Al Zaabi
Deputy CEO, for Legal Affairs & Issuance
Securities and Commodities Authority (SCA)

نسخة إلى:
د. عبيد سيف الزعابي
نائب الرئيس التنفيذي للشؤون القانونية والإصدار
هيئة الأوراق المالية والسلع

شركة مساهمة عامة أسست بموجب القانون رقم «٣» لسنة ١٩٧٩، التجارة العامة، الاستثمار في المشروعات التجارية والعقارية.

Public Share Holding Co Incorporated by Decree No. 3/1979, General Trading, Investment in Commercial and Real Estate Projects.